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Rodny Rady Miasta wtoclawek wtoctowek 7.07.2020r.

Szonowny Pan

Morek Wojtkowski

Prezydent m. Wtoclawko

Ponownie i po raz kolejny i od kilku lat zwracam siq z uprzejmq proSbq w
imieniu mieszkaric6w i dzialkowicz6w Ogrodu Dziafkowego ,,KtOS" z ul.
spokojnej-Granicznej oraz mieszkadc6w ul. spokojnej o pilne :

,,Utwordzenie -poloienie dywonika asfaltowego na czqici gruntowej ulicy
Spokoinei na odcinku od brdmy ogrodu dzialkowego Granicznd i datej okolo
300 mb od skrzy2owqnia z ul. Granicznq do drugiej bramy ogrodu
dzialkowego,,KhOS,,u l. Spokoj na.,'

Ponownie przypomnq Panu Prezydentowi oraz w/g kompetencji Panom
Dyrektorom MZIDiT , MZZ\IJK. Wydziafowi DTZ|E, 2e w tej sprawie pisemnie
zfo2ono nastqpujqce proSby:

L.Pismem z dnia L2.X.2016 r ZNAK i.rni.0004.5.zOtG r zapewnif Pan prezydent

dzialkowc6w i mieszkafic6w i2w 2016 roku wykonana zostanie dokumentacja
projektowo kosztorysowa a w 2017 r realizacja remontu i modernizacji ul.
Spokojnej,

2.lnterpelaila z dnia 25.05.2017 r w sprawie naprawy ul. Spokojnej do
Rodzinnego Ogrodu Dziatkowego,,Kt OS,, przy ul. Spokojnej,

3.lnterpelacja ponowna z dnia 21.07.2017 r o naprawq ul. spokojnej do
Rodzinnego Ogrodu Dziafkowego,,KIOS,,,

4.W dniu L6.04.20t8 r mieszkaf cy i dzialkowicze sktadajq proSbq w formie
PEwcJE dotyczqcq utwardzenia -pofo2enie dywanika asfaltowego na czqdci w
ul. Spokojnej na odcinku od bramy ogrodu d.ziafkowego Graniczna i dalej okolo
300 m/b od skrzy2owania z ul. Granicznq do drugiej bramy ogrodu dziatkowego
,,Kt OS,,ul. Spokoj na.",

5. Podczas spotkania Pana Prezydenta z mieszkaricami Osiedla Kazimierza
wief kiego w dniu 2s.04.2018 r w szkore podstawowej nr 2 przy ul.Zytniej 47
delegacja mieszkaric6w i dziatkowi cz6w prosi pana prezydenta o pomoc by



utozyi dywanik asfaltowy w dalszej czq6ci ul. Spokojnej do Rodzinnego Ogrodu

./ Dziatkowego,,KIOS" we Wloctawku do drugiej bramy.

5.Rada Miasta Wloctawek Uchwalq nr XLVIll/120/2018 z dnia 3l.sierpnia 208 r
uznaje petycje mieszkafic6w i dziatkowicz6w jako zasadns,

7.Dnia 19.09.2018r Prezes Polskiego Zwiqzku Dziatkowicz6w Rodzinnego

Ogrodu Dzialkowego,,KtOS" we Wfoclawku w zwiqzku rozpatrzeniem petycji
przez Radq Miasta jako sfusznq sklada wniosek do bud2etu miasta 2Ot9
dotyczqcy,,Utwardzenia -pofo2enie dywanika asfaltowego na czq6ci w ul.
Spokojnej na odcinku od bramy ogrodu dziafkowego Graniczna i dalej okolo 300
mb od skrzyzowania z ul. Granicznq do drugiej bramy ogrodu dzialkowego

,,Kt OS,,ul. Spokojna",

8.Dnia 25.09.2018r skfadam wniosek do projektu bud2etu miasta Wfocfawek na

rok 2019 o ujqcie zadania ufatwiajqcego 2ycie i funkcjonowanie zamieszkiwania
spoteczno5ci lokalnej pod nazwE,,Utwardzenie -pofo2enie dywanika
asfaltowego na czqSci ulicy Spokojnej na odcinku od bramy ogrodu
dzialkowego Graniczna i dalej okolo 300 mb od skrzy2owania z ul. Granicznq do
drugiej bramy ogrodu dzialkowego ,,KtOS ,,u1. Spoko jna",

9.Ponownie3.t2.2O18 roku prositem Pana Prezydenta o uwzglqdnienie pro6by
mieszkaf c6w i dzialkowicz6w by utwardzii - poto2y6 dywanik asfaltowy na
czqfci w ul. Spokojnej na odcinku od bramy ogrodu dziafkowego Graniczna i

dalej okoio 300 mb od skrzy2owania z ut. Granicznq do drugiej bramy ogrodu
dziatkowego,,Kt OS,,ul. Spoko jna',,

L0' Dnia 18.03.2019 r mieszkafcy idziatkowicze ponownie skladajq PONOWNA
PETYCJE do Rady Miasta Wloctawek dotyczqcq pro5by Utwardzenia -
poto2enie dywanika asfaltowego na czqsci uticy Spokojnej na odcinku od bramy
ogrodu dziatkowego Graniczna i dalej okoto 300 mb od skrzy2owania z ut.
Granicznq do drugiej bramy ogrodu dziatkowego,,Ktos ul. spokojna,,,

11-.W dniu 29.03.20L9r Przewodniczqcy RM przekazuje do Komisji Skarg,
Wniosk6w i Petycji RM PONOWN| PEWCTE mieszkadc6w i dziafkowicz6w.

t2.w dniu 1G 04.:zot9 roku Komisja skarg, wniosk6w i petycji RM
wypracowuje nastqpujqce stanowisko-wniosek do Pana Prezydenta o
wygospoda rowa n ie w b udzecie m iasta Srod k6w fi na nsowych u mozl iwiajqcych
wyremontowanie ul. spokojnej na wskazanym odcinku w petycji.



13.Rada Miasta Wfoctawek Uchwatq nr. lX/6912019 w dniu 23.04.20t9 roku

pozostawifa bez rozpatrzenia ponownq petycjq w uzasadnieniu wskazujqc na

wygospoda rowa n ie w bud2ecie m ia sta Srod k6w fi na nsowych u mo2l iwiajqcych

wyremontowanie ul. Spokojnej na wskazanym odcinku w petycji.

Byta te2 jeszcze inna korespondencja i telefoniczne rozmowy w tej sprawie.

Analizujqc cata tq korespondencje jednoznacznie wynika ze Urzqd Miasta

obiecywaf wykonanie poprawy stanu technicznego tego odcinak drogi

Szanowny Panie Prezydencie doraine naprawy w postaci zafatania dziur,

do ziarnienia gruzem ,wyprofilowaniu czy te2 zagqszczeniu nic nie daly i nie

dadzq gdyby zarzqd drogi chciaf w bie2qcym roku wykonywa6, za6 ich.

dotychczasowe wykonanie budzi wiele do zyczenia pod wzglqdem jako6ci i

trwafo$ci robot. Szkoda bylo dotychczas na wydanie pieniqdzy bud2etowych na

wykonanie doraZne naprawy tej czq5ci drogi.

mtesz idz

ie iadac tvm wvboistvm pelnvm dziur i nierownoici odcinkiem droqi-ulicv

Spokoinei ..tumanv kurzu - klebv piasku kurzawo" itp. unosza sie iPrzenoszone

. Jak in

zniesienia - ucialliwo i niebezpieczna dla zdrowia dziotkowiczfw.

Nie bede uzasadnial koniecznoSciwvkonania w 
' 

odcinka aruntoweoo

ul. Spokoinei poniewa2 w Swietle w ' korespondencii sama proibo sie broni.

Co moia zrobii ieszcze mieszkaricv -dziatkowicze bv przvchvlil sie Pan taskawie

do ich proibv?

Znam molliwofici budietu miasta i liczQ, 2e Pon Prezydent wygospodaruie

odpowiednie irodki finansowe by wreszcie w tym roku utwdrdzi€ - poto2yd

dywanik osfaltowy no czqici ulicy Spokoinei na odcinku od brdmy ogrodu

dzialkowego Graniczna i datej okolo 300 mb drogi gruntowei od skrzylowanio

z ul. Gronicznq i.do drugiei bramy - zakortczenia ogrodzenia ogrodu

dzialkowego,,KLOS" ul. Spokoina

Zapraszam nd ten odcinek drogi by przekonad siq samemu iak wyglqda ta

droga -dziury, koleiny,kaluie wody, nier6wnoici itp.

dzialkowicze to svtuacia adzie iest susza i unoszace sie co rusz tumonv kutzu


